
Seniorforeningen UiO 

Referat fra styremøte tirsdag 17.oktober 2023 kl. 10.00 – 12.00 

Til stede : Else-Lydia Toverud, Anne-Mette Vibe, Ruth Karin Lødding, Randi Ose, 

Tone Greve Gedde, Beate Heilemann, Turid Telle og Vigdis Rønnestad 

(Referent). 

Sak 9.01. Godkjenning av innkalling og dagsorden. 

Referatet ble godkjent. Det var ankommet et brev fra nettredaksjonen om 

presisering av hva de kan bistå med, nemlig publisering på UiOs nettsider. De 

kan ikke hjelpe oss med opplæring o.l.. 

Sak 9.02. Evaluering av turen til Løitens Brænderi 21.september 2023.. 

Turen til Løten 21.september var veldig vellykket. Bra tilbakemelding på både 

guiding og opplegget til Gotmar Rustad. 

På turer har det av og til kommet ønsker om å dra tidligere hjem enn 

annonsert. På senere turer kommer vi til å holde oss til det avreisetidspunkt 

som er avtalt. 

Sak 9.03. Medlemsmøte 19.oktober 2023 

Møtet går som avtalt. Anne-Mette Vibe holder foredrag om boken sin «Therese 

Bertheau « Tindestigerske og lærerinde ». 

Møtet blir i 12. etg. i Mattebygget.  Påmelding innen 10. oktober 2023. 

Sak 9.04. Ballettforestilling i Operaen 13.november 2023. 

Billettene deles ut av Turid fra kl. 18.30 i Foajeen. Det er fulltegnet. 

 Turid bestiller vin. 

Sak 9.05. Julelunsj. 

Julelunsjen for medlemmene blir på Brasserie France den 6. desember 2023. 

Opplegget er som tidligere. Man kan velge mellom kjøtt og fisk.  Prisen er  

Kr. 920 med alkohol og kr. 745 med alkoholfri meny. Foreningen sponser hvert 

medlem med kr.300. Invitasjon blir lagt ut på nettet.   Påmeldingsfristen er 

15.november 2023. 

Sak 9.06. Arkivsaken. 

Beate tar saken sammen med Randi. 



Sak 9.07. Rekruttering. 

Turid sjekker videre. 

 

9.08. Vårtur 2024. 

Turen til Stavanger gjentas til våren. I slutten av mai 2024. 

 

9.09. Julelunsj for styret 11.desember 2023. 

Muligens Engebret eller gamle Raadhus. Tone prøver å få bord. 

 

9.10. Eventuelt. 

Vi er blitt kontaktet av Eiendomsavdelingen som ønsker å flytte kontoret vårt til 

et annet lokale. Foreløpig har vi ikke fått noe konkret forslag til hvor. 

Ingen av styremedlemmene våre kommer p.t. inn på epostlistene. Beate tar 

kontakt med IT-hjelp. 

De fine koppene våre er kommet. Vi får hver vår til odel og eie. Resten går til 

gaver til foredragsholdere osv. 

Mat til neste møte bestilles av Beate. Rundstykker og kake. (Ruth Karin er i 

Thailand) 

 

Referent : Vigdis Rønnestad 22.oktober 2023. 

 

 

 


